

活動紀要 Events and activities



3/11/2009

監管局行政總裁余呂杏茜女士（中）接待來自新加坡國家發展部的官員。代表團由該部的副秘書蔣財愷先生（左三）率領。
EAA Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure (middle) receives officials of the Singapore Ministry of National Development, led by Deputy Secretary of the Ministry Mr Chionh Chye Khye (third from left).



4/2/2010

監管局主席陳韻雲女士出席地產代理聯會的歲晚同業聯歡晚會，並擔任主禮嘉賓。
EAA Chairman Ms Vivien Chan attends the Property Agencies Association's annual banquet and is one of the officiating guests.



23/11/2009

監管局主席陳韻雲女士在香港專業地產顧問商會的第七屆理事會就職典禮上，分享她對於誠信文化的看法。
EAA Chairman Ms Vivien Chan shares her views on building a culture of integrity at the inauguration ceremony of the 7th Committee of the Hong Kong Chamber of Professional Property Consultants.



27/1/2010

監管局主席陳韻雲女士（左）及行政總裁余呂杏茜女士（右）舉行記者會，回顧監管局2009年的工作，及簡介2010年的新措施。
EAA Chairman Ms Vivien Chan (left) and Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure (right) hold a press briefing to give an account of the EAA's work in 2009 and introduce the EAA's initiatives for 2010.